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Protokół Nr 56/2023 

z obrad LVI Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 27 grudnia 

2023 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 27 grudnia 2023 r. o godz. 1200. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2399237,relacja-z-lvi-sesji-rady-

gminy-greboszow-dnia-27122023-r.html  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych (nieobecni Edyta Dąbroś, Tomasz Koziara) 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Stanisław Dubiel 

3. Krzysztof Dymon 

4. Franciszek Dymon 

5. Jan Gaweł 

6. Sylwester Gaweł 

7. Krzysztof Kosoń 

8. Stanisław Koziara 

9. Stanisław Misiaszek 

10. Marek Mosio 

11. Piotr Polanowski 

12. Eugeniusz Wójtowicz 

13. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy, 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu (stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3). 

 

 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2399237,relacja-z-lvi-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-27122023-r.html
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2399237,relacja-z-lvi-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-27122023-r.html
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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył LVI Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów VIII kadencji (2018-2024). Powitał zgromadzonych na sesji: Wysoką Radę, Wójta 

Gminy, Posła na sejm IX kadencji Stanisława Bukowca, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika 

Gminy, Sołtysów, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz Kierowników 

referatów i pracowników Urzędu Gminy. Poinformował, że sesja jest transmitowana online, 

powitał Internautów. Następnie odczytał klauzulę RODO. Na podstawie listy obecności 

i sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń do głosowania imiennego stwierdził, że 

w obradach bierze udział 13 radnych. Ustawowy skład rady to 15 radnych. Jest wymagane 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję? Nie wniesiono uwag do porządku obrad. W związku z tym 

porządek uznał za przyjęty, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 listopada 

2023 r.  

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta Gminy Gręboszów. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Uchwalenie Budżetu Gminy Gręboszów na 2024 rok: 

a) przedstawienie uchwały składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Budżetowej Gminy 

Gręboszów na 2024 rok,  

b) przedstawienie uchwały składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 

w projekcie Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok, 

c) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie projektu 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok, 

d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Gręboszów na 2024 rok. 

7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024 -2031: 

a) przedstawienie uchwały składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Krakowie w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gręboszów, 
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b) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024 

- 2031, 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gręboszów na lata 2024 - 2031. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2023 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2023 -2028, 

c) trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, 

na których zaprzestano produkcji rolnej, 

d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty, 

e) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gręboszów w 2024 r.”, 

f) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026, 

g) przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Gręboszów na lata 2024-2030”, 

h) przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Gręboszów na lata 2024-

2027”, 

i) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gręboszów na 2024 rok, 

j) zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów na 2024 rok. 

9. Przyjęcie Apelu Nr 1/2023 Rady Gminy Gręboszów w sprawie organizacji transportu 

zbiorowego na trasie Tarnów – Borusowa – Tarnów. 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

11. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

12. Zakończenie obrad.
 
 

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z LV Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 27 listopada 2023 r.? Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. 
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Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy powiedział, że na dzisiejszej Sesji chcielibyśmy podziękować 

Posłom IX kadencji, którzy nie uzyskali mandatu na kolejną kadencję, a z którymi 

mieliśmy okazję współpracować i którzy wspierali nasze inicjatywy, nasze sprawy i byli 

ambasadorami Gminy Gręboszów w Warszawie. Dziękował obecnemu na sesji 

Stanisławowi Bukowcowi. Poinformował, że na dzisiejszą sesję zaproszony był również 

Poseł Piotr Sak. Ze względów zawodowych niestety nie mógł dzisiaj być tutaj obecny. 

Następnie głos zabrał Stanisław Bukowiec, który serdecznie dziękował za zaproszenie 

sesję. Powiedział, że bardzo dobrze mu się z naszą gminą współpracowało, czy to jako 

Radnemu Sejmiku Województwa Małopolskiego, czy jako Posłowi ostatniej kadencji. 

Zawsze mógł liczyć tutaj na ciepłe przyjęcie i współpracę. Wyraził nadzieję, że nadal 

będzie mógł służyć pomocą, aby Gmina Gręboszów jeszcze piękniej się rozwijała. 

Po tej wypowiedzi prowadzący obrady ogłosił 3 minuty przerwy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy jest potrzeba zaopiniowania uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej a tym samym zwołania krótkiego posiedzenia Komisji 

Stałych Rady Gminy? Radni stwierdzili, że nie ma potrzeby opiniowania tej uchwały i tym 

samym zwołania komisji. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Wójta. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Zapytania i wnioski składali 

następujący radni i dotyczyły one takich spraw jak: 

1. Katarzyna Czupryna powiedziała, że w imieniu mieszkańców sołectwa Ujście Jezuickie 

składa wniosek formalny w sprawie rozbudowy sieci elektrycznej. Chodzi dokładnie 

o domontowanie jednej lampy w miejscu znajdującego się ronda. Stwierdziła, iż myśli, że 

kiedy to rondo było projektowane nie brano pod uwagę, aby te kwestie rozwiązać. Jedna 

lampa, która w tym momencie nie w całości tylko w 1/3 oświetla to rondo, nie jest 

wystarczająca. Jest tam słup, gdzie można zamontować tą drugą lampę. Nie składa wniosku 

na piśmie, ale ma nadzieję, że zostanie przyjęty do realizacji. 

2. Jan Gaweł zwrócił uwagę, że na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

Gminy pytał o należne nam środki pieniężne za grunty zabrane pod obwodnicę. Rolnicy 

indywidualni już takie środki otrzymali. Pytał co było powodem, że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich zakwestionował tą wypłatę mimo, że w dniu 19 września 2020 r. zostało 

przyjęte oświadczenie w tej sprawie? Jest to już czas bardzo odległy a chodzi 
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o niebagatelną dla naszej gminy kwotę, bo o 450 000,00 zł. Czy jako Rada nie dopełniliśmy 

czegoś, że sprawa trafiła do Ministerstwa? 

Marek Mosio powiedział, że chciałby tutaj dodać, iż informowanie radnych jeśli chodzi 

o składania wniosków i interpelacji to jest Jego obowiązek, po to by radni postępowali 

zgodnie z przepisami obecnego prawa. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

wniosek, interpelacja i zapytanie powinno być zgłaszane na piśmie. 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu 

Gminy Gręboszów na 2024 rok:  

a. Bożena Deshko- Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr S.O.IX.421.13.2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 13 grudnia 2023 r 

w sprawie zaopiniowania projektu Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok, 

b. Bożena Deshko- Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr S.O.IX.4260.11.2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 13 grudnia 2023 r. 

w  sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok, 

c. Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

d. Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Jan Gaweł, Krzysztof Gil – Wójt Gminy, Bożena Deshko – Skarbnik Gminy 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 12 

radnych było za, 1 radny wstrzymał się od głosu. Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr 

LVI/453/2023 w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Gręboszów na 2024 rok została 

podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 
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Ad.7. 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024 - 2031; 

a. Bożena Deshko – Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr S.O.IX.4290.13.2023 składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 13 grudnia 2023 r. 

w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gręboszów, 

b. Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

c. Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/454/2023 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2024 – 2031 została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu). 

Ad.8. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na 2023 rok a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/455/2023 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2023 rok została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2023 -2028 a Bożena Deshko – Skarbnik 

Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/456/2023 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2023 -2028 została podjęta. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 

c. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie trybu 

i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, na których 

zaprzestano produkcji rolnej Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/457/2023 w sprawie trybu 

i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego użytków rolnych, na których 

zaprzestano produkcji rolnej została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu). 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty 

a Mieczysław Mamulski - Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 11 

radnych było za 2 radnych wstrzymało się od głosu. Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 

458/2023 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 

10 do niniejszego protokołu). 

e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gręboszów w 2024 r. a Mieczysław Mamulski – Kierownik Referatu Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  
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Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 459/2023 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Gręboszów w 2024 r została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 11 

do niniejszego protokołu). 

f. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie współdziałania 

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 

elektrycznej na lata 2025 i 2026 a Grzegorz Skowron – Kierownik Referatu Budownictwa, 

Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 460/2023 w sprawie współdziałania 

z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii 

elektrycznej na lata 2025 i 2026 została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do 

niniejszego protokołu). 

g.  Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej dla Gminy Gręboszów na lata 2024-2030” a Elżbieta Ciochoń – Kierownik GOPS 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 
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Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 461/2023 w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej dla Gminy Gręboszów na lata 2024-2030”została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu). 

h.  Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Gręboszów na lata 2024-2027” a Bożena Landowska – Pełnomocnik 

Wójta ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 462/2023 w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Gręboszów na lata 2024-2027” została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu). 

i. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Gminy Gręboszów na 2024 rok i przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Następnie przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 
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Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 463/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Gminy Gręboszów na 2024 rok została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do 

niniejszego protokołu). 

j. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów na 2024 rok i przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

Następnie przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVI/ 464/2023 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów na 2024 rok została podjęta. (Uchwała 

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu). 

 

Ad.9.  

Przewodniczący Rady poddał pod obrady przyjęcie Apelu Nr 1/2023 Rady Gminy 

Gręboszów w sprawie organizacji transportu zbiorowego na trasie Tarnów – Borusowa – 

Tarnów i przedstawił ten apel. 

Następnie otworzył dyskusję nad apelem 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie apelu. Głosowało 13 radnych, 13 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia apelu stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Apel Nr 1/2023 Rady Gminy Gręboszów w sprawie organizacji 

transportu zbiorowego na trasie Tarnów – Borusowa – Tarnów został przyjęty i stanowi 

załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

Prowadzący obrady ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad.10. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych i tak: 

- odnośnie oświetlenia, powiedział, aby wszystkie wnioski dotyczące oświetlenia zgłaszać 

do Kierownika Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Komunalnej i ustala konkretnie o jaki odcinek, o jaki słup i o jaką lampę chodzi?  

Zwrócił się z prośbą aby jeżeli są takie wnioski czy ze strony państwa radnych czy 

mieszkańców, którzy nas widzą i słyszą, by kontaktować się właśnie z tym referatem. 

Zostanie wtedy zaznaczone na mapie, w którym konkretnie miejscu trzeba daną lampę 

zamontować.  

- Przewodniczący Rady powiedział, że jeśli chodzi o składanie wniosków to mamy biuro 

Rady Gminy. Tam radny może przyjść, zaprosić danego Kierownika Referatu i jeśli trzeba 

sprawę przedstawić. Ta praktyka byłaby sprawniejsza, poprawiłaby komfort i swobodę 

załatwienia sprawy. Można z tego korzystać. Jest miejsce, aby spokojnie porozmawiać 

z danym kierownikiem referatu, który wytłumaczy jak można określony wniosek czy sprawę 

załatwić. 

- w odpowiedzi na zapytanie Radnego Jana Gawła dotyczący wypłaty odszkodowania 

z tytułu wykupu gruntów rolnych Wójt Gminy wyjaśnił, że cała sprawa rozpoczęła się od 

momentu jak wpłynęło do nas pismo Zarządu Dróg Wojewódzkich wraz z projektem umowy 

o udział w finansowaniu budowy obwodnicy w kwocie 3 000 000,00 zł, na wykup gruntów 

w 100% pod tą obwodnicę. Trochę się tego przestraszyliśmy, bo była to dla nas bardzo duża 

kwota, którą musielibyśmy wydać na inwestycję, której nie jesteśmy inwestorem. 

Odpowiedzieliśmy, że nie ma takiej możliwości, że nie stać nas to, bo to nie jest nasze 

zadanie. Zależy nam obwodnicy, ale taki wymiar finansowy jest dla nas zbyt dużym 

obciążeniem. Później była druga oferta na finansowanie tego zadania w wysokości 

1 500 000,00 zł, czyli 50% na wykup gruntów z użytym argumentem, że jeżeli gmina nie 

weźmie udziału w wykupie gruntów, obwodnica nie powstanie. Wtedy mówił dalej Wójt 

Gminy, zabrał te wszystkie papiery i pojechał do Krakowa do Marszałka na rekonesans. 

Przedstawił sytuację finansową gminy, wysokość naszego budżetu i zaproponował, że 
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możemy na tą inwestycje przeznaczyć 300 000,00 zł i to jeszcze rozłożone raty. Marszałek 

przyjął to do wiadomości, powiedział, że rozumie sytuację naszego samorządu. Jak zobaczył 

uchwałę budżetową w naszym samorządzie przekonał się, że nie naginamy tutaj prawdy, 

tylko faktycznie tak to wygląda. Później sprawa kontynuowana była proceduralnie, czyli 

napisaliśmy pismo, że zgodnie z ustaleniami możemy zaproponować taką kwotę. Zarząd 

Dróg Wojewódzkich zgodził się na to. W kolejnym etapie Zarząd Dróg Wojewódzkich 

zwrócił się do naszej gminy odnośnie umorzenia należnych środków, czyli należnego 

odszkodowania z tytułu wykupu gruntów pod obwodnicę, którymi włada, jest właścicielem 

Gminy Gręboszów. W związku z tym  podjęte było stanowisko Rady Gminy, w którym nie 

wyraża się zgody na takie umorzenie, które też Zarządowi przekazaliśmy. Zarząd Dróg 

Wojewódzkich na to nie przystał, nie chciał się z tym pogodzić. Na początku powoływał się 

na porozumienie z samorządami z terenu Małopolski, gdzie samorządy zrzekały się właśnie 

tego odszkodowania jako wkład własny do inwestycji. Samorząd Gminy Gręboszów nigdy 

takiego porozumienia nie podpisywał. Druga sprawa to to, że wcześniej negocjowaliśmy 

wysokość naszego udziału własnego, jako wkład do budowy obwodnicy. Stanowisko 

przedstawiliśmy do Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Grzegorz Skowron - Kierownika Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej 

i Gospodarki Komunalnej dodał, że Zarząd nie zgodził się z naszą decyzją i za 

pośrednictwem Wojewody Małopolskiego złożył odwołanie od decyzji Wojewody do 

Ministra Rozwoju i Technologii. Jako główny powód, który tutaj podnosi jest poniesienie 

wydatków określonych w operacie szacunkowym, nie uwzględniający tej okoliczności, iż 

inicjatorem budowy drogi Wojewódzkiej nr 973, będącej obwodnicą miejscowości Kozłów 

i Hubenice, przebiegającej przez obszar Gminy Gręboszów, były lokalne władze 

samorządowe Gminy Gręboszów. Okoliczność ta w ocenie odwołującego się ma istotne 

znaczenie dla rozstrzygnięcia w sprawie, a nie była ona przedmiotem postępowania 

wyjaśniającego przed organem I instancji. Wiele w tej sprawie jest niedomówień ze strony 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby nie powiedzieć nieprawdziwych informacji.  

Wójt Gminy stwierdził jeszcze, że nie ma tutaj w ogóle mowy o jakiejś kwestii 

niedopełnienia przez Radę Gminy Gręboszów albo niedopełnienia czegoś przez Wójta 

Gminy Gręboszów, ponieważ to jest odwołanie od decyzji Wojewody, dotyczące ustalania 

odszkodowań z tytułu zajęcia tamtych gruntów, szacunków itd. To wszystko należy do 

Wojewody. My jesteśmy tylko stroną. Nie wyraziliśmy zgody. Swoje zrobiliśmy. Jaki 

będzie wynik tego postępowania i odwołania, na to wpływu również nie mamy. Będziemy 
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oczywiście tego pilnować. Jeżeli Minister to uchyli to znowu będziemy się odwoływać od 

tej decyzji, bo nie są na to małe środki. Mówimy tu chyba łącznie o około 600 000,00 zł. 

Ad.11. 

W dyskusji udział wzięli: 

Katarzyna Czupryna powiedziała, że zgodnie z sugestią Wójta Gminy uda się do Kierownika 

Referatu Budownictwa celem dokładnego wskazania numeru słupa, gdzie ta lampa w Ujściu 

Jezuickim mogłaby się znaleźć. 

Jan Gaweł pytał jaka jest dalsza procedura tego odwołania, gdyż jak Wójt wspomniał jest to 

kwota 600 000,00 zł? W uchwale na przyszły rok w budżecie mamy zabezpieczoną kwotę 

300 000,00 zł, które mamy im zapłacić. W związku z tym proponował, aby wstrzymać się 

z tą zapłatą do czasu wyjaśnienia sprawy. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy odnosząc się do tego powiedział, że chciał dzisiaj wyjaśnić jak 

to postepowanie w całości wyglądało chronologicznie i na jakim etapie jesteśmy teraz. Jeżeli 

postepowanie będzie uchylone albo zmienione to my będziemy się odwoływać, będziemy 

walczyć o te środki.  

Bożena Bułat – sołtys wsi Wola Żelichowska powiedziała, że dobiega końca ten rok 

w związku z tym chciałaby podziękować za podejmowane decyzje, bo dzięki temu udało się 

zrealizować w 85% plan w Jej miejscowości, który był założony. Stwierdziła, że nie zgadza 

się na wyłączanie lamp, gdyż jeśli lampy świecą się całą noc, mieszkańcy czują się 

bezpiecznie. Dziękowała za szereg wniosków składanych na czas, dzięki czemu nasza gmina 

cały czas się rozrasta.  

Małgorzata Łoboda – sołtys wsi Wola Gręboszowska dziękowała za wykonane oświetlenie 

w Woli Gręboszowskiej. 

Ryszard Smoła – sołtys wsi Borusowa dziękował za założenie oświetlenia na przysiółku 

„Bonie”, na które mieszkańcy długo czekali. Wnioskował, aby pilnować czasu świecenia 

lamp, ustawiać ten czas, gdyż niektóre świecą się bez potrzeby w ciągu dnia.  

Katarzyna Czupryna dziękowała za wykonywany remont remizy OSP w Ujściu Jezuickim. 

 

Ad.9.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął LVI 

Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za przybycie i udział 

w obradach. 

Sesja zakończyła się o godz. 13:54 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Protokółowała:      Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska       Marek Mosio 


